Взаимосвязь нейротизма и воспринимаемого уровня риска для здоровья у студентов /Нестереня Валентина Анатольевна; Факультет философии и социальных наук, Кафедра психологии; науч. рук. Ю.Г. Фролова.

Объект исследования: субъективная оценка риска.

Предмет исследования: взаимосвязь уровня субъективной оценки риска и нейротизма у студентов.

Цель исследования: определить характер взаимосвязи уровня субъективной оценки риска и нейротизма у студентов.

Результаты:У студентов с высоким уровнем нейротизма выявлен высокий уровень субъективной оценки риска для своего здоровья и здоровья своих близких родственников. У студентов с низким уровнем нейротизма выявлен низкий уровень субъективной оценки риска для своего здоровья и высокий уровень субъективной оценки для здоровья близких родственников, друзей.

Ключевые слова: нейротизм, риск, субъективная оценка риска.

The relationship of neuroticism and the perceived level of risk for the health of the students / Nesterenya Valentina; Faculty of Philosophy and Social Sciences, Department of Psychology; supervisor YG Frolova.

Object of the study: subjective assessment of risk.

Subject of research: the relationship of the level of subjective risk assessment and neuroticism among students.

Objective: determine relationship between the level of subjective risk assessment and neuroticism among students .

Results: Students with high levels of neuroticism revealed high level of subjective assessment of risk to their health and that of their relatives. Students with low levels of neuroticism revealed a low level of subjective assessment of risk to their health and a high level of subjective assessment of the health of close relatives and friends.

Keywords: neuroticism, risk, subjective assessment of risk.